

### **36th Sports Toto Chinese New Year Ang Pow Donation Campaign**

In this auspicious Year of the Rabbit, STM Lottery shared Chinese New Year cheer with over 19,000 needy old folks nationwide at its 36th Sports Toto Chinese New Year Ang Pow Donation Campaign.

The donation campaign was launched by Y.B. Tuan Khairul Firdaus, Deputy Minister of Tourism, Arts and Culture and Y.B. Mr. Fong Kui Lun, Member of Parliament for Bukit Bintang, in the presence of Dato' Sri Robin Tan, Chairman of Sports Toto Berhad at Berjaya Times Square, Kuala Lumpur.

A total of more than 3,000 eligible needy senior citizens including those from 4 invited old folks' homes joined the launching ceremony held today.

The 6-day campaign, which was held in 48 cities and towns throughout the country, targeted to benefit at least 19,000 senior citizens nationwide. Each beneficiary received an ang pow, a mini hamper and mandarin oranges.

"It had been very difficult and challenging for all of us during the pandemic but we had managed to weather through as we are returning to normal and entering the endemic phase now.

"Over the past 2 years, we had continued the campaign by donating to a total of 241 old folks' homes in the country. Therefore, we are very excited to bring back the public donation campaign to allow eligible public senior citizens nationwide to join this auspicious event," said Dato' Sri Robin Tan in his welcome speech.

STM Lottery also took the opportunity to thank Berjaya Times Square for stepping in as the venue sponsor for this launching ceremony. At the same time, the company also expressed its appreciation to over 800 employees and Toto agents who contributed to make the campaign a success.

## 第 36 届“多多博彩华人新年慈善施赠贫老”活动

为迎接兔年的到来，多多博彩隆重推行其第 36 届“多多博彩华人新年慈善施赠贫老”活动，与全国逾 1 万 9000 名贫老分享福气满满的佳节欢乐。

在多多博彩有限公司主席拿督斯里陈永钦的陪同下，旅游、艺术与文化部副部长凯鲁菲道斯和武吉免登区国会议员方贵伦先生在吉隆坡成功时代广场，一同为这场活动主持推介礼。

共有逾 3000 名贫老前来参与今天的推介礼，当中包括了 4 家受邀老人院的长者。

这项为期 6 天的施赠贫老活动是在全国 48 个大小城镇举行，旨在惠及至少 1 万 9000 名贫老。每名受惠者皆获赠 1 个红包、1 个迷你礼包以及蕉柑。

拿督斯里陈永钦在推介礼上致欢迎词时表示：“在过去严峻的疫情时期，大家皆无可避免地面对困难与挑战。尽管如此，大家都能熬过这个艰难时期，并在国家进入‘地方流行病阶段’下过回正常的生活。”

“本公司在过去的 2 年里都延续着此施赠贫老活动，即在全国一共捐赠了 241 家老人院。因此，本公司很高兴能够恢复这项涉及公众的捐赠活动，让全国符合条件的公众长者参与这项喜气洋洋的活动。”

多多博彩也借此机会感谢成功时代广场成为本届推介礼的场地赞助商。与此同时，该公司也在此衷心感谢全国超过 800 名公司职员与多多博彩代理，能为此慈善活动作出贡献，让其得以顺利进行。